
Referat fra programstyremøte for russiskfaget 17.11.2021  
Rom: HF-217 
 

Til stede: Ingunn Lunde, Brita Lotsberg Bryn, Margje Post, Irina Anisimova, Mia Schrøder 
(studentrepresentant), Gita Pattanaik Rongevær (sekretær).  
 
Forfall: Kåre Johan Mjør, Johanne Berge Kalsaas 
 
Saksliste: 
Orienteringssaker 
1) LING311 – Det har vært holdt et fellesmøte om nytt opplegg for LING311 (lingvistisk 

metode/teori). Planen er å utvide det med «språkvitenskapelig skriving» og gjøre det til 
et 15 stp-emne. Det lingvistiske fagmiljøet ønsker å samarbeid med fagmiljøene i 
fremmedspråk når det gjelder veiledning i emnet av enkeltstudenter fra oss som tar 
emnet.  

2) Mentorordning ved HF (felles for fransk, italiensk og russisk): Det har vært holdt et møte 
initiert av fransk for mentorene i fransk, italiensk og russisk og fagmiljøene. Mentorene 
planlegger et opplegg for våren og holder kontakten med fagenes fagutvalg samt 
fagmiljøet. Det har hittil vært liten oppslutning omkring mentormøter, men våre 
studenter har vært blant dem som har stilt. 

3) Elena Lomova og vårsemesteret: Det er fortsatt ikke innreisemuligheter for ansatte i 
Elenas kategori, men man kan søke unntak, og selv om unntaksreglene heller ikke treffer 
undervisningspersonell, tyder signaler på at det etter hvert vil åpnes for flere innreiser og 
unntak. Ingunn har (10.11.2021 og 15.11.2021) sendt inn to forespørsler instituttledelsen 
på bakgrunn av den siste tidens oppslag i Khrono, samt kontakt med Toril Ivarsøy ved 
ambassaden + visumavdelingen i Moskva, som har rådet oss til å søke unntak for 
innreise. Den ene dreier seg om å løfte problemet opp til UiB sentralt, i den andre ber vi 
om at det søkes unntak om innreise for Elena. Vi avventer instituttledelsens videre 
initiativ i denne saken. 

4)  
 
 

Diskusjonssaker/vedtakssaker: 
1) 5-årsevaluering av program:  

- BAHF-RUSS rapport: Rapporten ble gjennomgått og innspill fra 
programstyremøtet tas med i den ferdige rapporten. Ingunn oppdaterer og 
sender til alle på sirkulasjon. 

- MAHF-RUSS rapport: Rapporten ble gjennomgått og innspill fra 
programstyremøtet tas med i den ferdige rapporten. Ingunn oppdaterer og 
sender til alle på sirkulasjon. 
 
Rapportene (med innspill) ble vedtatt på møtet. 

 
 
 
Eventuelt: 



- Mangel på infrastruktur (høytaleranlegget ute av funksjon) i noen av 
undervisningsrommene på Sydneshaugen skole. Det er meldt uib-hjelp, men hvis 
det ikke løser seg snart, må vi evt be IF om en felles henvendelse på vegne av 
språkmiljøene. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Gita: 18.11.2021 
 
For vedlegg ta kontakt med studieveileder@if.uib.no.  
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